
Referat, møde i Info/event-gruppen, d. 14. maj 2024 i Christianshavns Beboerhus  

Deltagere: Jette Philipsen, Asbjørn Kaasgaard, Lotte Barfod, Ulla Bo Skovvart, Felizia Windfeld Kock 

(sekretariatet)  

Afbud: Jane Lytthans, Jette Arendrup  
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10. Evt.  

11. Næste møde 

1. Valg af mødeleder 

Jette Philipsen blev valgt  

2. Valg af referent 

Felizia Windfeld Kock blev valgt  

3. Status på Christianshavnerdagen og mindre arbejdsopgaver  

Opfølgning på opgaver siden sidst (bordet rundt)  

- Jette og Lotte arbejder videre på invitationen til foreninger på Christianshavn  

- Jette har rykket Emmerys, og afventer svar.  

- Jette har skrevet til Hovedstadens Beredskab om de kan stille op med brandbiler, og afventer svar  

- Felizia står for kontakt til de resterende aktører og at indhente tilladelser, praktik m.v. 

Forventningen er at alle aktører, som tidligere har været med, også vil deltage i år.  

Følgende aktører har bekræftet:  

- Bandet Fistfull of Dollars  

- Go Play  

- Moderator Lars Trier Mogensen 

-  

4. Status på debatter ift. Kommuneplan 2024 

a) Status på paneldeltagere  

 

- Marianne Spang fra Miljøpunkt har accepteret at deltage i panelet og holde oplæg om resultaterne 

af Miljøpunktets undersøgelse af partikelforurening fra kanalrundfartsbåde i havnen.  

- Line Barfod har takket ja  



- Sofie Hæstorp Andersen har takket nej, men henviser til Lars Weiss eller Laura Rosenvinge.  

 

b) Evt. drøftelse af andre alternativer til paneldeltagere  

 

- Felizia rykker for svar, inden vi overvejer alternative deltagere  

 

c) Synes vi, at fokusset for debatterne er fyldestgørende ift. kommuneplanen? Skal vi indtænke andre 

borgerinddragende tiltag? Begge temaer, sundhed og havnen, er nævnt i Kapitel 5 – ”En sund klimaby 

med plads til natur, kultur og fritid”.   

 

- Der var enighed i arbejdsgruppen om at debatterne er fyldestgørende ift. kommuneplanen.  

- Når lokaludvalgets høringssvar er vedtaget, videresendes det til moderatoren af debatterne.  

- Mette fra sekretariatet undersøger, hvordan sundhedsdebatten kan vinkles endnu mere ind i 

kommuneplanen. Evt. med fokus på København som en 15-minutters by.  

 

d) Skal der på KKs platform henvises til Christianshavnerdagen ifm. KP24?  

 

- Ja.  

- På Københavns Kommunes hjemmeside for Kommuneplanen 2024, www.kp24.kk.dk, bliver alle 

arrangementer og borgermøder om kommuneplanen offentliggjort.  

 

e) Vil vi have et oplæg fra ØKF om Kommuneplan 2024?  

 

- Nej. Lokaludvalget har haft det og oplægget til Christianshavnerdagen er ved Miljøpunkt.  

 

5. Kvalifikation af foreningsliste  

Er der umiddelbart flere der skal tilføjes og skal alle på kulturlisten også kontaktes?  

Bilag: Foreningsliste og liste over kulturelle aktører på Christianshavn  

Beslutning 

Arbejdsgruppen gennemser foreningslisten og kommer med eventuelle rettelser til Felizia  

Visse foreninger skal kontaktes mere personligt, fx CIK.  

Jette og Lotte har et revideret brev til foreninger klar snarest. Brevet skal sendes ud i juni  

Husk ’Os fra Christianshavn’ til listen.  

 

6. Status på aktiviteter fra Sundhedsgruppen  

Felizia giver status 

- Sundhedsgruppen er gang med at kontakte aktører til sundhedsområdet og politikere til 

sundhedsdebatten 

- De vil gerne have 1-2 pavilloner til sundhedsaktiviteter, som Felizia bestiller.  

http://www.kp24.kk.dk/


- Lungekoret er ikke bekræftet, men giver besked senest 1. juni.  

 

7. Ungeinddragelse  

Skal vi foreslå Ungeværket på Christianshavn om de vil bidrage med en aktivitet? De kan evt. få deres egen 

aktivitet ved en bod eller en del af gaden.  

Beslutning 

Ja, Felizia kontakter dem om de vil have en bod.  

 

8. Drøftelse af Opstillingsplan 

Arbejdsgruppen gennemgik Felizias udkast til en opstillingsplan. 

Beslutning:  

Felizia reviderer planen og sender til gruppen   

 

9. Information om Havnens Pris  

Hvordan kan vi synliggøre Havnens Pris? Kommunikationen har indtil nu været:  

- CLU’s hjemmeside  

- CLU’s nyhedsbrev 

- Plakat på Torvet  

- Christianshavneren  

- CLU’s Facebook  

Beslutning:  

Felizia printer flyers til lokaludvalgets møde i maj. Lokaludvalgets medlemmer kan uddele dem på rundt på 

Christianshavn.  

Der er flere kommentarer på facebook-siden ’Os fra Christianshavn’. Der skal derfor laves et nyt opslag, 

hvor det præciseres, at det kun er forslag, der sendes på mail, der gælder. I opslaget skal vinderprisen også 

nævnes.  

 

10. Evt.  

a) Der er kommet en anmodning fra initiativgruppen for B&W-statuen, der opføres på Børnehusbroen i 

september, om at få nogle minutter på scenen til Christianshavnerdagen for at gøre opmærksom på 

indvielsesarrangementet. Arbejdsgruppen sagde ja til anmodningen. Punktet skal på lige efter 

uddelingen af Havnens Pris.  

 

b) Merchandise:  



- Der skal bestilles flere muleposer i en tykkere og bedre kvalitet. Felizia undersøger prisen og andre 

firmaer snarest muligt.  

- Der skal bestilles 11 ekstra duge  

- Felizia undersøger prisen på at få lavet sorte nøglesnore med c’er på i tråd med lokaludvalgets 

visuelle udtryk.  

- Der skal printes flere flyers x 150 styks  

 

c) Der skal skrives en henvendelse til Kastbjerg med en anmodning om at afholde Nytårskur 2025 på 

Papirøen i Papirøens festlokale. Henvendelsen skal sendes inden sommerferien. Felizia skriver udkast til 

henvendelse, som endelig besluttes i lokaludvalgets møde i juni.  

 

11. Næste møde  

Onsdag d. 12. juni kl. 13-14 i Christianshavns Beboerhus. 

 

 


